
Referat fra bestyrelsesmødet den 19. februar 2024: 
Mødet holdes i Triolab’s lokaler på Vallensbækvej 35 
 
Deltagere: Finn, Karin, Helge, Claus, Rasmus, John, Peder 
Afbud: Martin 
 
Gæster fra 3 udvalg 

- Bent (rekrutteringsudvalg) 
- Ole & Lene (Kaninklubben) 
- Flemming (Baneservice) 

  
1      Valg af dirigent 
 - Peder 
 
2      Valg af referent 
 - Rasmus 
 
3      Udvalgte Udvalgsformænds præsentationer for den kommende sæson: 
Baneserviceudvalg 
 Ny formand, Flemming Eilstrup (med i 4 år) 
 - 2 væsentlige ændringer 
  - albatros buggy tilgængelig 
  - man skal selv reservere buggy 
  - Der følges med i hvem der booker 
  - 7 i udvalget 
  - småændringer til kommissorium 
   - rapport hver måned (sendes til Claus og Finn) 
   - følger op på hvad der sker undervejs 
  - Action Ønsker nye trøjer og vest (Tages beslutning herom) 
  - tages mad eller andet med rundt fra Café fairway? 
 - Note: Årsmærker (kommer ikke til at blive udstedt fremadrettet) 
 - Action: opdatering på fritspilsaftaler (Finn/John sender via sekretariatet) 
 - foreslås også ydertidspunkter ift servicerunder 
 
Byggeudvalg (årssummering ved Finn pga afbud fra Flemming Le Fevre) 
2023 
-  rep af greenkeeper gårdens ene port 
⁃ mere lys opsat på greenkeepergården 
⁃ rep. af trappen på hul 11 
⁃ udskiftning af gangbro på hul 11 
⁃ udskiftning af tagdug m.m. på terrassen 



⁃ opsat gelænder ved sekretariatet 
⁃ ændringer i sekretariatet 
⁃ rep af fyret i sekretariatet 
⁃ udskiftning af 2 stk håndtørrer 
⁃ Tilbud på rep af driving range boldgrav (50 k) 
⁃ tilbud på overdækning af udsalgssteder (855 k ved 18 pladser) 
⁃ tilbud på beton/cement elementer på hul 11 (1mDkk) 
⁃ tilbud på udvidelse af café køkken (375k) 
⁃ tilbud på toilet indgang (80k) 
⁃ Velkomst skilt (jern/metal skilt) 
⁃ tilbud på afskærmning i gavl (café terrassen) 11,4 dkk 
⁃ Varme i proshop og lukning af utætheder 
 
FORSLAG til 2024 
⁃ gangbro hul 7 
⁃ flere håndtørrer (3stk) 
⁃ ny terrasse på forsiden (ved trolley p-pladsen) 
⁃ renseplads til vogne og køller/jern (evt ved containerpladsen) 
 
Kaninklubben ved Ole og Lene 
⁃ Forventning om samme tilslutning i 2024 
⁃ I 2023: 23 turneringer (2 aflyste, om søndagen, 2 aflyste pga vejret) 
⁃ Ca. 28 deltagere per gang (1 hjælper til 2 eller 3 nybegyndere) 
⁃ vigtigt at hjælpere også spiller med 
⁃ Aflevering til kaninklubben har ikke fungeret så godt i 2023 
⁃ ikke optimalt at alle står klar 1. juli, hvor mange hjælpere går på ferie—> 
gerne kommer dryppende (dette ændres i 2024 sæsonen) 
⁃ sæt lidt tid af til at informere nye kaninmedlemmer omkring fx golfbox 
m.m. (ændres i 2024)  
⁃ Godt samarbejde mellem sekretariat, rekrutteringsudvalg og kaninklubben 
 
⁃ Planlagt: Rekrutteringsudvalg tager hånd om prøvemedlemmerne til 
kaninklubben 
⁃ lige nu: ca. max 2 år i kaninklubben 
⁃ Største problem:  
⁃ når kaninerne kommer ind, så mangler der et overleveringsdokument af en 
art à løses ved nyt kort til level vurdering 
⁃ Obs på etikette 
⁃ Vigtigt at have en formel måde at graduere på. 
⁃ træning 



⁃ Hvordan er spærring gået om mandagen à det har hjulpet utroligt meget 
for kaninklubben.  
⁃ Krav til hjælper/Fadder holdes der fokus på  
⁃ Turneringer: forskellige typer format så det ikke kun er stableford 
 
Rekrutteringsudvalg ved Bent Filstrup 
⁃ 4 medlemmer (Helge, Jan Roed, Henrik Christensen + Christoffer, mangler 
minimum en kvinde i udvalget 
⁃ support sekretariatet også 
⁃ 41 frivillige ifm rekruttering 
⁃ Obs: tiltrække og fastholde 
⁃ Golfens Dag, prøvemedlemsskaber, Kvinder og Golf, familiedage, 60+ nye 
medlemmer (kommunens program via PRO, betalt pro direkte), evt nye tiltag 
⁃ 60+ skal udbredes til nærmeste kommuner 
⁃ Gerne push dagen inden i diverse fora 
⁃ hvorfor brøndby; mange svarer pris og beliggenhed 
⁃ Alle nye medlemmer fra sidste sæson ringes op – meget værdsat 
 

PRØVEMEDLEMSSKAB 
⁃ OPLÆG som bestyrelsen skal tage stilling til 
-  oplæg omkring nyt koncept, nye priser, nye fordele; behandles under 
punkt 13 
 
  
4      Budgetopfølgning januar 2024 (Martin fremsender!) 
 - 40k ekstra er regning på udestående pga om justerede låse efter tyveri. 
Desværre ikke hensat til dette i 2023, da regning aldrig var modtaget.  
  
5      Åbne poster: to do opgaver (seneste version 19.02.24 er udsendt den 23. 
januar) 
⁃ Grøn bane; nyt herom efter møde i uge 8 - deadline 15. marts 
⁃ marketing, salg, erhvervsnetværk m.m. fællesmøde med Henrik, Rasmus 
og John (møde tbc) 
⁃ Aktivitetskalender i støbeskeen v/Henrik 
⁃ Udført; søgt om tilladelse til udvinding af vand hos kommunen 
⁃ Spærre boldnøgler er gjort. 
 
6      Årshjul (fra version 3,7): styr på det hele 
  
7      Info fra sekretariatet: under andre emner 
  



8      Info fra Formand       
Seneste nyt fra Brøndby kommune 

  - 24. januar med svar (efter at have rykket Frederik på kommunen) 
   - oplæg skal godkendes af direktionen 
   - el, vand, varme i forslag 
   - rengøring mangler (vi kan ikke aftale os til noget der er 
ringere end folkeoplysningsloven) 
   - afventer feedback 
  - vi har fået en regning omkring spuling af kloak og ledningsrør (12k) 
– omkostningen tilfalder Brøndby Kommune og skal videre sendes dertil.   
  - Godkendelse at de vil overtage fra 1. januar 2024. 

- Kompensation for elforbrug på greenkeepergården 
  - Vi har betalt alt el som MTH har brugt. Det skal vi ikke 
  - der har ikke været opsat bimåler i hele perioden (efter 2-3 mdr og 
pillet ned) 
  - afleveringsforretning med kommunen 30. november 2023 
  - Finn gennemgået elregninger fra 3,5 år tilbage, sendt krav til 
kommunen ud fra beregninger 

Info til KiK 
  - åbning af spærrede tider, hvis ikke brugt; åbnes fremadrettet 7 
dage før 
  - gælder ikke ifm. spisematcher 
  - Præmier i KiK (eks. træningstimer hos pro og gavekort til shop) 
  - opfordring til at lægge præmier i egen shop - som jo tilfalder BGK 
   
9      Info fra FU møde 19. februar 
⁃ Træningstimer (rabat til medlemmer på kvalitetsundervisning – proplanner 
opdateres) 
⁃ Drikkevareleverandør kontrakt genforhandles i øjeblikket 
⁃ Der kigges på annoncer i lokalaviser 
⁃ Golfklubben Storstrømmen: der indgås ny aftale med 100 kr i rabat på 
greenfee 
 
10    Ny hjemmeside – status 
 -  Vi forventer at gå live 1. marts (3 dages nedetid forventes) 
 
11    Ændring af retningslinjer for KiK 
 - der er fald i medlemmer i KiK 
 - KiK ønsker at kunne optage flexmedlemmer – bestyrelsen godkender 
dette ved at ændre retningslinjer for KiK 
  



12    Medlemsmail ang. opfølgning på Players 1ˢᵗ undersøgelsen  
 - Oplæg i revision og udsendes snarest af Formanden.  
  
13    Pris for prøvemedlemskab – hvad indebærer den 
⁃ Rekrutteringsudvalgets oplæg med 2 ugers forløb godkendes delvist.  
⁃ Feedback sendt til foreslået ændringer der afstemmes i udvalg og med 
PRO.  
⁃ Nye forløb vil fremgå af hjemmesiden 
⁃ Prøveforløb tilgodeser de nye medlemmer som vil kunne komme hurtigere 
i gang med at spille og dygtiggøre sig.  
 
14    Møde med de frivillige (28. februar): 

- Opbygning af teams opgaver 
- Tovholdere på teams 

⁃ 34 tilmeldte + 11 der kan som ikke kommer 
 
15    Budget 2024 -version III (Martin fremsender seneste oplæg!) 

- klart til at blive forelagt generalforsamling 
  
16    Vedtægtsændringer 
 - Dialog og beslutning om fremsættelse af vedtægtsændring, der skal 
være med til at sikre BGK fremtidige drift  
  
17    Banesituationen 
⁃ Den følges nøje og med respekt for den ekstraordinære situation i år, 
kigges der på betalte vogntilladelser 
  
18    Klubbens ”deltagelse” i hhv. Golfiner og Jernenes 25 års jubilæum i 
2024 
⁃ eventuelt 4. august til Golfiner  
⁃ Jernenes dato; afventer mulig dato 
⁃ Bestyrelsen yder nærmere bestemt tilskud – (ifm. af gaver til de 2 
jubilæumsturneringer (såfremt afholdt og åbne). Det foreslås at der afholdes en 
fælles turnering.  
  
19    Polo leverandør 
⁃ Der arbejdes på ny leverandør, formentlig PUMA gennem klub-pro 
⁃ Godkendte farver til turneringsholdene - vurderes via Karin og 
spillermøder 
⁃ logobolde – undersøges via John 
 



20    Info fra Udvalg 
Baneudvalg 

- Snart færdig med at pumpe vand væk fra banen 
 - beskæring på hul 5 
 - 180.000 kr. på pumpebrønde der er ødelagt af frost  
(forsikringsanmeldt) 
 - fremadrettet forventes at elektronikken geninstalleres over jorden i skabe 
 - der kan ikke vandes tee-steder eller greens så længe disse pumper ikke 
virker 
   
Eliteudvalg 

- opstartsmøde 
- ungsenior —> forløb/målrettet ift indslusning til eliten 
- Simgolf den 23. feb 

 
Juniorudvalg 

- Møde i juniorudvalget – (Rasmus og Christoffer) 
- Træningstider (ændres til tirsdag og torsdag pga PRO ikke er til stede 

fredag eftermiddag.  
- holdtilmelding (2 stk) 
- Mange Jern fra DGU – modtaget til diverse brug ved nye medlemmer og 

familiedage – spande skal indkøbes til at have dem i 
- Marts træner juniorerne indendørs igen 
- CGC samarbejde i støbeskeen 
- Camp - til sommer (fredag/lørdag op til ferien) 

 
- Vi mangler en hjælpetræner formentlig – vurdering når sæsonen er i gang 
- Møde med DGI omkring foreningsarbejde (rekruttering) – pågående dialog 

   
 Turneringsudvalg 

- Regionsgolf planlagt 
- åbningsturnering senere 
- spændende turneringer i år 

 
Sponsorudvalg 

- Leverandører skal også være sponsorer 
- møde TBC i udvalget 

 
 
21    Materiale til generalforsamlingen den 21. marts  

- Bestyrelsens beretning i process 



- Indkaldelse udsendes inden 1. marts 
  
22    Eventuelt   

- Vi overgår til SharePoint fra Dropbox ift dokumenthåndtering i Bestyrelsen 
- Der arbejdes videre med brug af Office365 ift optimering af arbejdet for 

personale og frivillige 
 


